
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 17. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 68
Af ministerens svar på MOF alm. del – spørgsmål 828 (folketingsåret
2016-17) fremgår det, at Miljøstyrelsen ved flere lejligheder har informeret
kommunerne om pesticidgodkendelsesordningen m.v. Ministeren bedes op-
lyse, hvad styrelsens formål har været med det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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